
 

TED 8.5.0.6 Strana 1 
 

 

 

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor kontrolní ZHMP   

ZÁPIS z 5. jednání 
Výboru kontrolního ZHMP konaného dne 25. 1. 2023 v 9:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Ing. Ondřej Prokop, JUDr. Radmila Kleslová, Ing. Jana Komrsková, Mgr. David Bodeček, MBA, Jan Wolf, 

Mgr. Martin Benkovič, Mgr. Josef Nerušil, Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Jiří Ptáček 

Omluveni: David Procházka, Ing. Alexandra Udženija 

Nepřítomni:   

Hosté: dle prezenční listiny   

Jednání řídil: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Předseda KV přivítal přítomné členy a hosty na 5. řádném jednání KV v aktuálním volebním období. Konstatoval, že KV je 
usnášeníschopný a je možné zahájit jednání. Z jednání se omluvili Ing. Alexandra Udženija a David Procházka. 
Prostřednictvím videokonference jsou přítomni JUDr. Radmila Kleslová a Jiří Ptáček (od 9:35 hod.) 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

2. DPP - zadávání veřejných zakázek na právní služby 

3. Vliv plánované rekonstrukce Libeňského mostu a souvisejících protipovodňových 

opatření na veřejný přístav Praha – Libeň 

4. Most Božanovská MČ Praha 20 Horní Počernice 

5. Rohanský most 

6. K dalšímu postupu regulace fiakrů na území hlavního města Prahy 

7. K problematice hluku - ledárny Bráník 

8. České doteky hudby - výsledek prověření neudělení dotace 

9. K provedeným kontrolám příspěvkové organizace IPR 

10. K prověření postupu odboru HOM - pronájem pozemků pro sportovní činnost 

11. Holešovická tržnice 

12. Petice proti směně polikliniky Klánovická za bytový projekt Central Group 

13. Různé 

 

 
K jednotlivým bodům programu: 
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1. Program jednání, schválení zápisu z předchozího zasedání a určení ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV nejdříve požádal o schválení zápisu z minulého jednání KV. Nikdo neměl námitky. Ověřovatelem zápisu 
z tohoto jednání byl určen Jan Wolf. Předseda KV dále představil návrh programu jednání, bez připomínek. 

Usnesení č. U-VK-0170 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program jednání Kontrolního výboru podle přílohy č. 1 tohoto usnesení 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

2.  zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 23. 11. 2022, uvedený v příloze č. 2 tohoto usnesení 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

I I .   s t a n o v u j e  

Jana Wolfa ověřovatelem zápisu 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

 

2. DPP - zadávání veřejných zakázek na právní služby 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV informoval o doručeném podání, jehož předmětem je kontrolní činnost Úřadu pro ochranu 

hospodářské soutěže nad zadáváním veřejných zakázek na právní služby ze strany DPP. Předseda KV navrhnul, aby se 
zde uvedenými skutečnostmi zabývala radní JUDr. Hana Kordová Marvanová v rámci jí uloženého úkolu ve věci 
auditů DPP, a.s. 

Usnesení č. U-VK-0171 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

podání ve věci zadávání veřejných zakázek na právní služby ze strany DPP, a.s 

I I .   ž á d á  

radní JUDr. Hanu Kordovou Marvanovou, aby se v rámci své činnosti ohledně auditů DPP a.s., zaměřila i na 
skutečnosti, uvedené v podání dle bodu I tohoto usnesení 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 2 

3. Vliv plánované rekonstrukce Libeňského mostu a souvisejících protipovodňových opatření na veřejný přístav 
Praha – Libeň 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV představil bod programu ve věci plánované rekonstrukce Libeňského mostu. Přivítal náměstka Adama 

Scheinherra a podatele. Po následné diskuzi doporučil KV dále jednat o řešení, které bude akceptovatelné pro obě 
strany.  

 

Usnesení č. U-VK-0178 

Výbor kontrolní ZHMP 

I I .   d o p o r u č u j e  

náměstku Scheinherrovi dále jednat o řešení, které bude akceptovatelné pro obě strany  
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přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 3 

 

4. Most Božanovská MČ Praha 20 Horní Počernice 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV představil bod programu "Most Božanovská" a starostu MČ Praha 20, jakožto podatele podnětu. 
 

Starosta MČ Praha 20 uvedl, že na území městské části se jedná o důležitý most, k jehož demolici došlo již v roce 
2021, do dnešního dne není postaven nový most, což značně ztěžuje situaci místním občanům. 
 

Náměstek Adam Scheinherr i ředitel TSK a.s. reagovali, že celý proces veřejné zakázky má svůj postup a zákonem 

stanovené lhůty, a tudíž je nutné počítat s delším časovým úsekem celého procesu přípravy. 

Usnesení č. U-VK-0179 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .  b e r e  n a  v ě d o m í  

informaci starosty městské části Praha 20 o zdlouhavém procesu výstavby nového mostu 

 

I I .  d o p o r u č u j e  

  náměstku Scheinherrovi, aby ve spolupráci s TSK a.s. do budoucna nastavili proces pro demolice a výstavbu 

nových mostů tak, aby nedocházelo k tak dlouhým prodlevám, kdy most nebude na místě k dispozici 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

 

5. Rohanský most 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

S ohledem na neúčast podatelky podnětu navrhnul předseda KV bod přerušit a projednat na příštím jednání. 

Usnesení č. U-VK-0172 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   s o u h l a s í  

s přerušením projednání tohoto bodu do příštího jednání KV 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

6. K dalšímu postupu regulace fiakrů na území hlavního města Prahy 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Dalším podnětem je problematika fiakrů na území hlavního města Prahy. Předseda KV uvedl, že rada hlavního města 

Prahy nepostupovala v souladu s doporučením zastupitelstva hlavního města Prahy, uvedeným v usnesení číslo 33/7 
ze dne 27.1.2022 k zákazu fiakrů na Staroměstském náměstí. Uvedeným usnesením bylo doporučeno novelizovat 
položku č. 1107 přílohy č. 1 nařízení Rady HMP č. 9/2021, kterým se vydává Tržní řád tak, aby lhůta doby provozu 
respektovala dvou letou výpovědní lhůtu uvedenou v nájemní smlouvě uzavřené Radou HMP s uživatelem tohoto 
tržního místa dle nájemní smlouvy č. A/09/433/02. V současné chvíli jsou tržní místa pro koňské povozy z tržního 
řádu vypuštěna, bylo by vhodné, aby tam zůstala alespoň do konce roku 2023. Předseda KV dále informoval, že ve 
věci byla zřízena pracovní skupina, která měla podat doporučující stanovisko k dalšímu postupu. 

 

Mgr. Bodeček poděkoval za zaslané zápisy ze zmíněné pracovní skupiny. Dále upozornil, že by tuto chvíli nemělo být 
řešeno, zda fiakry ano či ne, ale pouze další procesní postup pro tento rok. 

 



JUDr. Havel shrnul činnost pracovní skupiny z pozice jejího předsedy. Uvedl, že jednání byla dlouhá a náročná, kdy se
bohužel z důvodů zcela odlišných názorů jednotlivých stran nepodařilo dojít k nějakému konsenzu.

Do diskuze se zapojil i podatel, který z pohledu fiakristů upozornil na některé důležité skutečnosti.

Předseda KV uvedl, že rada by měla postupovat v souladu s doporučením zastupitelstva hlavního města Prahy, proto
navrhnul usnesení, kterým by KV doporučil radě hlavního města Prahy respektovat předmětné usnesení
zastupitelstva a současně by bylo vhodné požádat radního pro majetek, aby neprodleně připravil návrh novely
tržního řádu tak, aby pro tento rok byl umožněn provoz fiakrů tak, jak tomu bylo do konce roku 2022.

Usnesení č. U-VK-0173

Výbor kontrolní ZHMP

I . doporuču je
radě hlavního města Prahy, aby postupovala v souladu s usnesením zastupitelstva hlavního města Prahy číslo

33/7 ze dne 27.1.2022 k zákazu fiakrů na Staroměstském náměstí

I I . žádá
člena rady hlavního města Prahy pro majetek, aby neprodleně zpracoval a předložil ke schválení radě hlavního

města Prahy novelu nařízení č. 21/2021 Sb. hl. m. Prahy, kterým se vydává tržní řád, a to ve smyslu
doporučení zastupitelstva dle bodu I tohoto usnesení

přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 1

7. K problematice hluku - ledárny Braník

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP

Předseda KV představil bod k problematice hluku v ledárnách Braník, přivítal radní Třeštíkovou a dotázal se, zda má
připraven seznam členů pracovní skupiny.

Radní Třeštíková představila seznam, složený z členů politických klubů, zástupců odborné veřejnosti, zástupců
občanů a zástupců Magistrátu hlavního města Prahy. Současně byl do návrhů zařazen JUDr. Pospíšil, zástupce klubu
SPD bude upřesněn.

Podatel upozornil, že hluková zátěž se projevuje i na zdraví občanů, a proto by měl být členem pracovní skupiny i
doktor nebo psycholog.

Mgr. Bodeček uvedl, že problematiku nadměrného hluku je potřeba brát vážně, obdobný problém řeší také v okolí
svého obydlí v Dlouhé ulici.

Dále bylo navrženo, že by měl být členem pracovní skupiny spíše zástupce hygieny, nežli doktor.

Předseda KV navrhnul usnesení, že KV souhlasí s návrhem radní Třeštíkové s tím, že bude členem pracovní skupiny i
zástupce Hygienické stanice hlavního města Prahy.

Současně představil dopis pořadatelům, ve kterém budou upozorněni na skutečnost, že hlavní město Praha řeší
možnou regulaci akcí v dotčené lokalitě. K odeslání dopisu neměl nikdo námitky.

Složení členů pracovní skupiny:

Nominant zastupitelského klubu SPOLU: Jan Wolf
Nominant zastupitelského klubu SPOLU: Jiří Brůžek
Nominant zastupitelského klubu STAN: Kateřina Arnotová
Nominant zastupitelského klubu Praha Sobě: Hana Třeštíková
Nominant zastupitelského klubu ANO: Ondřej Prokop
Nominant zastupitelského klubu SPD: (bude upřesněno)

2 členové za spolek Hluk z Prahy 4: (Předpokládáme
FESTAS, festivalová asociace z. s.:
Asociace hudebního průmyslu:
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Česká obec hudební a Svaz autorů a interpretů:

Městská policie Praha: náměstek pro výkon funkce Mgr. Ludvík Klema
Policie ČR: ředitel Petr Matějček
Zástupce odboru LEG MHMP
Zástupce odboru ZIO MHMP
Zástupce odboru KUC MHMP
Zástupce Hygienické stanice HMP
JUDr. Pospíšil

Usnesení č. U-VK-0174

Výbor kontrolní ZHMP

I . souh las í
se zřízením pracovní skupiny dle návrhu radní Třeštíkové a jejím doplněním o zástupce Hygienické stanice HMP

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2

8. České doteky hudby - výsledek prověření neudělení dotace

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP

Tajemník KV informoval, že se jedná o podnět, který byl již ze strany KV v minulosti řešen, přičemž bylo vyžádáno
stanovisko odboru LEG k posouzení správnosti postupu poskytovatele dotace. Vyjádření odboru LEG MHMP je k
dispozici, žádné porušení právního či vnitřního předpisu nebylo shledáno. Podnět je možné uzavřít.

Usnesení č. U-VK-0175

Výbor kontrolní ZHMP

I . bere na vědomí
stanovisko odboru LEG MHMP, dle jehož závěru nedošlo k porušení právních či vnitřních předpisů hlavního

města Prahy při vyhodnocení žádosti o poskytnutí dotace
přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0

9. K provedeným kontrolám příspěvkové organizace IPR

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP

Předseda KV uvedl bod programu - K provedeným kontrolám příspěvkové organizace IPR. Dotázal se ředitelky OKC
MHMP, zda již byla provedena náprava zjištěných nedostatků.

Ředitelka IPR podrobně informovala o nápravě kontrolou zjištěných pochybení s tím, že byla poskytnuta veškerá
požadovaná součinnost ze strany IPR. Uvedla, že při kontrole plnění opatření k nápravě nedostatků zjištěných při
následné veřejnosprávní finanční kontrole za rok 2020 bylo zjištěno, že všechna přijatá opatření byla splněna, kromě
opatření 9.2 týkající se náležitostí inventurních soupisů, jehož splnění nemohlo být, vzhledem k době ukončení
kontroly plnění opatření na místě dne 6. 1. 2023, ověřeno.

Předseda KV se dotázal na finanční kontrolu přípravy Metropolitního plánu.

Ředitelka OKC MHMP uvedla, že kontrola této oblasti proběhla pouze v obecné rovině, určitě by bylo vhodné i
provedení kontroly podrobnější.

Ředitel IPR uvedl, že provedení podrobné finanční kontroly přípravy Metropolitního plánu považuje za přínosné, a to
zejména k některým veřejným nepravdivým informacím, co se týče výše nákladů.

Usnesení č. U-VK-0176

Výbor kontrolní ZHMP

I . doporuču je
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pokračovat v provedení podrobné finanční kontroly (skutečných nákladů) přípravy Metropolitního plánu, a za 
tímto účelem aktualizovat navržený plán kontrol pro následující období 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

10. K prověření postupu odboru HOM - pronájem pozemků pro sportovní činnost 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV uvedl další bod programu, kterým je pronájem pozemků parc. č. 2117 o výměře 598 m2, 2118/3 o 

výměře 785 m2, 2118/20 o výměře 4953 m2 vše v k.ú. Holešovice pro sportovní činnost. Předseda KV sdělil, že se ze 
zdravotních důvodů omluvil ředitel HOM MHMP, v tuto chvíli není proto možné věc meritorně projednat. Navrhnul 

projednat na příštím jednání.  
 

Podatel uvedl, že v daném případě byl zveřejněn záměr, a to na pronájem dotčených pozemků. Uvedl, že byly 
podány celkem dvě nabídky, z kterých je z jeho pohledu, ale i z pohledu nezávislých osob výhodnější (nejen finančně) 
nabídka Občanského sdružení Alternativa II. Dále představil svůj projekt a využití dotčených pozemků pro 
zamýšlenou činnost. 

 

Následně proběhla krátká diskuse, ze které vyplynulo, že by tuto majetkovou věc měl především projednat Výbor 
pro majetek. Projednávání bodu bylo přerušeno do příštího jednání za účasti ředitele HOM MHMP. 

Usnesení č. U-VK-0178 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   p ř e d á v á  

podnět k dalšímu posouzení Výboru pro správu majetku, majetkové podíly a podporu podnikání ZHMP 

I I .   p ř e r u š u j e  

projednání tohoto bodu do příštího jednání 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

11. Holešovická tržnice 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV přivítal podatele podnětu a udělil mu slovo. 
 

Podatel uvedl, že podstatou problému je výpověď nájemní smlouvy, která jim byla dána pronajímatelem (spol. 
Výstaviště Praha a.s.). Výpovědní doba končí dne 31. ledna 2023. 
  

Mezi členy KV proběhla diskuze, že v dané věci nemá hlavní město Praha žádnou možnost přímo něco učinit, neboť 
se jedná o smluvní vztah mezi podatelem a akciovou společností jakožto samostatným subjektem. Přesto by bylo 
vhodné, aby rada hlavního města Prahy v působnosti valné hromady požádala Výstaviště a.s. o vytvoření časového 
prostoru pro další jednání v dané věci a aby KV požádal Výstaviště Praha a.s. o poskytnutí jejího vyjádření ve věci. 
Věc by byla projednána na příštím jednání. 

Usnesení č. U-VK-0177 

Výbor kontrolní ZHMP 

ž á d á  

- radu hlavního města Prahy, aby v působnosti valné hromady požádala Výstaviště Praha a.s. o vytvoření časového 
prostoru pro další jednání v dané věci 

- městskou společnost Výstaviště a.s. o vyjádření k řešené záležitosti 

přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 3 

12. Petice proti směně polikliniky Klánovická za bytový projekt Central Group 
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Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

Předseda KV představil petici, která byla doručena již v létě, avšak prozatím nebyl prostor k jejímu projednání. Petice 
směruje proti směně nemovitých věcí na území městské části Praha 14. Tajemník KV informoval, že petice nesplňuje 

zákonem požadovaný počet podpisů pro projednání v zastupitelstvu hlavního města Prahy. Praxe je v tomto případě 
taková, že se petice předává k vyřízení věcně příslušnému radnímu. (pozn. dle zjištění z originálu spisu obsahuje 
petice celkem 470 fyzických podpisů). 

Usnesení č. U-VK-0179 

Výbor kontrolní ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

petici proti směně polikliniky Klánovická za bytový projekt Central Group 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  

petice nesplňuje zákonem stanovený požadavek počtu podpisů pro projednání na zasedání zastupitelstva 

hlavního města Prahy 

I I I .   p ř e d á v á  

petici členu rady hlavního města Prahy pro majetek k vyřízení 

přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 2 

13. Různé 

Předkladatel: Ing. Ondřej Prokop, předseda Výboru kontrolního ZHMP 

V bodu různé byly projednány následující záležitosti: 
 

- návrh termínů jednání KV pro rok 2023 - bez připomínek 

 

- tisky na radu hlavního města Prahy č. R-45481 a R-45267 - oba bez připomínek 

 

- podnět starosty MČ Praha 18 k bezpečnostnímu incidentu – k předání Výboru pro bezpečnost 
 

- požadavek zastupitele městské části Prahy 7 na prověření postupu Magistrátu hlavního města Prahy při vyřízení 
jeho podnětu - bude zařazeno na příští jednání s tím, že budou dodány relevantní podklady. 

 

 

 

 

 

Předseda KV poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 11:00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Jan Wolf, člen Výboru kontrolního ZHMP  

Zapsal: JUDr. Adrián Radošinský, tajemník Výboru kontrolního ZHMP   

Ing. Ondřej Prokop 

předseda Výboru kontrolního ZHMP 

 

 

 

 

JUDr. Adrián Radošinský 

tajemník Výboru kontrolního ZHMP 

 


